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Bestyrelsesmøde  

Fritidsklubberne 
  

Dagsorden til møde 

Den 21. januar 2025 kl. 17.00-19.00 i Klub 107   
 

MØDEDELTAGERE 

Forældrerepræsentanter: 

 

Lars Eitmann, Christian Clausen, Malene 

Bloch-Bjerringgaard og Bettina Haahr, 

Linda Winum, Mathilde Sydney 

Berthelsen og Dorthe Magnussen 

 

Medarbejderrepræsentanter: 

Josefine Kolind og Kenneth Kay. 

Ledelsesrepræsentanter: 

Pæd. Leder: Christian Vilhelmsen 

Fællesleder: Carsten Lunn  

 

 

 

Afbud: Josefine, Malene, 

 

 Dagsorden 
 

Sag nr. 1  Info fra klub og forældre 

• Frisættelse 

Carsten fortæller kort om klubbernes arbejde med frisættelse. Efterfølgende 

dialog i bestyrelsen, hvor der bl.a. blev spurgt til om skolepædagoger og 

frisættelse. Kan skolerne blive ”fri sat fra skolepædagoger”.  

 

• Ny hjemmeside 

Vi er i gang med at lave en ny fælles hjemmeside der afspejler vores 

struktur. Det bliver fremover en Aula hjemmeside. Vi håber at blive færdige i 

foråret. 

 

• Konsekvens af besparelser 

Vi fik en besparelse i 2025 der betyder at vi fremover lukker klubberne kl.  

17.00 hverdag. I ferierne vil klubberne lukke kl. 15.30. 

 

• Økonomi 2024 

Det er ikke endelig opgjort endnu, men vi forventer at lande på et lille minus 

på omkring 1 procent. 
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• Status på bedre fritid 

Vi arbejder videre med #bedre fritid. Den 30. januar har vi temaformiddag 

omkring børn med diagnoser. Samme dag starter vi arbejdet med næste trin 

der omhandler evaluering.  

 

• Info fra forældre 

Spørgsmål fra forælder omkring lørdagsklubben. Carsten orienter om klubben 

og status på brugere, ny medarbejder og politisk stor politisk interesse 

 

Sag nr. 2  Skærmpolitik 

Vi er nu godt i gang med at udarbejde en ny politik. Bestyrelsen præsenteres for hvor 

Fritidsklubberne er i arbejdet og bedes forholde sig til materialet som præsenteres på 

mødet. 

Arbejdsgruppen har arbejdet på 2 møder og ud fra det vil en skrivegruppe 

sammenfatte et udkast til vores nye skærmpolitik. (Første sted som dette er 

omhandler børnenes egne skærme) 

Arbejdspapir bilag 1. 

 

Bestyrelsen siger: 

• Jeg lægger mig gerne op af medarbejdernes udspil til børnenes brug af 

skærm. 

• Det er fair at klubben fastsætter regler/ rammer for brug af mobiler i 

klubben. 

• Hvorfor skal der være et forbud for 3. klasser? En undren…  

• Hvordan hænger det sammen I, som jeg tror, at gerne vil give børnene 

kompetencer til at begå sig i eget liv, og samtidig gøre det besværligt at 

bruge telefonerne? 

• Det er godt at børnene kan spille i klubben da jeg oplever at de lærer at begå 

sig på mediet og tale pænt og respektfuldt? 

• Klubberne har vigtige fællesskaber og har er en vigtig rolle med at skabe 

rammer der giver mulighed for nærvær børnene imellem? 

• Jeg kunne godt tænke mig at I havde børnenes stemme med? 

• Hvordan vil i overhovedet kunne gennemføre en politik på dette område da 

det nemt bliver fjernt fra virkeligheden. 

• Kan I sætte noget i stedet? Det er godt med voksne der er rollemodeller også 

på dette område! 

• Hvordan kommer det til at give mening for børnene? 

• Det er for let at forbyde det, så det syntes jeg ikke! 

• Er i opmærksomme på potentialerne i telefonerne? 

• Omdrejningspunktet er vel fællesskabet i klubben?  

• Hvad er det de elektroniske fællesskaber? 

• Jeg syntes ikke vi skal tale om forbud men at vi som institution tager et 

ansvar. 

• Vi skal udnytte det rum klubben har til at arbejde med børnenes brug af 

skærme og teknologi. 

• Vi opdrager børn at være til rådighed og ikke tilstede. Vi ønsker at børnene 

er tilstede i klubberne. 
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• Vi skal huske at række ud til forældrene og bed dem om at spille med.  

 

Sag nr. 3  Synlighed af Fritidsklubberne 

Fritidsklubberne har behov for mere synlighed og eventuelle tiltag drøftes. Vi vil 

gerne at I som bestyrelse er med til at tale positivt om klubberne. Måske en ide at få 

børnene på banen? 

• Kan få noget positivt ud af at tale med de folkevalgte ift. pædagogernes 

opgave i skolen.  

• Vi skal fortælle om hvad vores faglighed skal i skolen. Mere reklame i skoler! 

• RÅB jeres faglighed ud! 

• Forventninger og fortællinger om de opgaver vi løfter/ vil løfte. 

• I skal have noget at komme med!  

• Kontakt evt. Børns vær. 

 

 

Sag nr. 4  Fælles forældremøde  

Dialog om indhold på vores fælles forældremøde 2025.  

Forslag til foredragsholder til mødet:  

• Positivt indhold. 

• Børnefællesskaber og pædagogers faglighed. 

•  

 

Lars ønsker at stoppe som formand ved udgangen af perioden. 

Bettina træder ud da hendes søn stopper. 

 

Sag nr. 5  Evt.  

 

  

 


